
 

 

 
 

 

0. Korte rondleiding Mediapark Hilversum  

 

Voorafgaand aan het BO was er een korte rondleiding op het Media Park bij EMG 

Nederland.  

 

1. Opening/mededelingen 

Er is een afmelding van wethouder Verwoort en er wordt gemeld dat dit het laatste BO 

Economie is waar Nina Tellegen bij aanwezig als directeur van de Amsterdam Economic 

Board. Dankwoorden worden aan haar uitgesproken. 

  

2. Verslag DO en BO (2a, 2b) 

Nina Tellegen doet de suggestie om in het volgend BO Economie het thema Anders Kijken, 

Anders Doen op de agenda te zetten.   

 

Het BO heeft het verslag  van de vergadering van 13 oktober 2023 vastgesteld.  

 

Overleg BO Economie 

Datum 8 december 2023 

Locatie EMG Nederland - Frits Spitsstraat 3, 1217 WC Hilversum 

Notulist Jonne Groote, Platform Economie, 06-83348383, j.groote@amsterdam.nl 

 

Aanwezigen Sofyan Mbarki (Voorzitter - Amsterdam), Esther Rommel (Provincie Noord-Holland) Chris 

Jansen (Provincie Flevoland), Arno Scheepers (Gooi en Vechtstreek), Marja Ruigrok 

(Amstelland-Meerlanden), Adam Elzakalai (Amstelland-Meerlanden), Robbert Berkhout 

(Zuid-Kennemerland), Stephanie Onclin (Zaanstreek-Waterland), Angelique Bootsman 

(Zaanstreek-Waterland), Dennis Grimbergen (Almere-Lelystad), Nina Tellegen (Amsterdam 

Economic Board) 

Ondersteuning Martin Bekker, Jonne Groote, Frank Andriessen (allen MRA Directie) 

Gasten - 

Afwezig Jeroen Verwoort (Ijmond) 



 

 

3.   Toerisme  

3a Strategische Agenda Toerisme (bijlagen 3a, 3b) 

Bijgaand de nieuwe Strategische Agenda Toerisme. Herijking van het vigerend 

beleid was nodig, waarbij de toenemende toeristische druk op de stad 

Amsterdam een belangrijke aanleiding was. Via deze nieuwe agenda – en het 

hieruit voorvloeiende uitvoeringsprogramma – willen we in MRA verband 

invulling geven aan de wisselwerking tussen het Amsterdamse beleid gericht op 

demping van de toeristische dynamiek en de ontwikkel-ambities en –

mogelijkheden in andere delen van de MRA.  Daarnaast wordt ingezet op het 

bevorderen van een verdere verduurzaming van het toerisme en wordt de focus 

gelegd op het aantrekken van verblijfsbezoekers die respect en interesse 

hebben voor de bestemming en naadloos opgaan in het alledaagse ritme van de 

bewoners. 

 

Het DO adviseert positief.  Mede naar aanleiding van het proces van 

totstandkoming van deze agenda, zal het DO zich binnenkort buigen over de 

wijze waarop de regionale EZ samenwerking in de dagelijkse praktijk ten 

algemene, maar zeker op gebied van toerisme, verbeterd kan worden.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om:  

a) Kennis te nemen van de Strategische Agenda Toerisme en de daarin 

gemaakte keuzes 

b) Deze Agenda vast te stellen  

c) Opdracht te geven met de uitvoering te starten en hierover regelmatig 

te rapporteren aan het BO 

 

Wethouder Bootsman (Zaanstreek-Waterland), bestuurlijk trekker van het programma 

Toerisme, geeft een korte toelichting op het proces en het stuk dat nu voorligt. De 

totstandkoming van deze strategische agenda is niet altijd een vlekkeloos proces geweest. 

Daarom is het goed dat er nu een stuk ligt waar we iets mee kunnen. In deze agenda wordt 

een goede verbinding gelegd tussen cultuur en toerisme. Hier kunnen vervolgens 

actiepunten aan gekoppeld worden. Wellicht is het goed om nog eens naar de begroting te 

kijken ten aanzien van de verschillende budgetten, zoals Amsterdam Bekijken, Holland Zien 

en cultuur.  

 



 

 

Edam (Zaanstreek Waterland) is blij dat het document er nu is. Mooiste is de verbinding 

tussen cultuur en toerisme.  

 

Dit is een mooie en ambitieuze agenda volgens Amstelland-Meerlanden. Vanuit de AM-

regio wordt ook opgemerkt dat het belangrijk is te blijven inzetten op het spreiden van 

toerisme vanuit Amsterdam naar de regio. Met name herhalingsbezoeken moeten 

gestimuleerd worden de regio te bezoeken.  

 

Vanuit Zuid-Kennemerland worden complimenten gemaakt over het stuk, ook namens de 

IJmond. Er wordt wel opgemerkt dat het aspect recreatie niet helemaal uit het oog verloren 

mag worden. Het strand heeft bijvoorbeeld zowel een toeristische als een recreatieve 

functie voor lokale bewoners.  

 

Er wordt geconstateerd dat deze strategische agenda uitsluitend over toerisme gaat en 

uitdrukkelijk niet over recreatie. Daarom stelt het BO voor om, bijvoorbeeld in het 

voorwoord of inleiding, melding te maken waarom deze agenda niet gaat over recreatie en 

alleen over toerisme. Zodat dat helemaal helder is.  

 

Daarnaast doet het BO een aantal suggesties. Hoewel het niet nodig is om dit in deze 

agenda te verwerken, is het goed om wel te blijven nadenken over hoe er bij 

sportwedstrijden breder naar de regio gekeken kan worden. Daarnaast is data en 

monitoring een belangrijke pijler, dus de suggestie vanuit het BO is om bijvoorbeeld gebruik 

te maken van Visitordata in het jaarplan. Met die data kan er over een aantal jaar beter 

geëvalueerd worden. Met monitoring kun je dan zicht houden op de spreiding. 

 

Amsterdam geeft aan dat het niet eenvoudig is om invloed uit te oefenen op de aantallen 

toeristen. Daarom is het van belang om breder te kijken naar de regio en hier goede 

afspraken over te maken. Dit zal moeten terugkomen in concrete acties in het jaarplan. Er 

ligt nu een strategie, de volgende stap is om hier de juist acties aan te koppelen.  

Almere-Lelystad geeft aan gerustgesteld te zijn met de verbreding van deze agenda. En 

merkt daarbij op om die verbreding goed in gedachten te houden bij het opstellen van de 

doelstellingen in het jaarplan. Goede afstemming is hierbij essentieel, zodat we borgen dat  

de focus niet alleen op Amsterdam gericht is maar juist breder over de hele regio.  

 



 

 

Regio Gooi- en Vechtstreek geeft mee om niet alleen naar Amsterdam te kijken, maar om 

ook vanuit de regio zelf met initiatieven te komen om die spreiding van toerisme te 

bevorderen. Vanuit internationaal perspectief gaat het immers om relatief korte afstanden 

tussen Amsterdam en de regio.  

Zaanstreek-Waterland geeft aan dat het goed zou zijn om toeristen te stimuleren om in 

hotels in de regio te verblijven en vanuit daar Amsterdam te bezoeken.   

Amsterdam geeft hierbij aan dat het hierbij ook deels afhankelijk is van commerciële 

partijen, die veel invloed hebben op de keuzes van toeristen voor wat betreft 

verblijfsaccomodaties. Wel is het goed om te verkennen hoe we daar meer invloed op 

zouden kunnen hebben en hoe we de regio daar beter bij kunnen betrekken.  

 

Het BO stemt in met de beslispunten. 

 

 

3b Riviercruises (bijlagen 3c,3d) 

In zowel het laatste DO als BO kwam het Amsterdamse voornemen m.b.t. 

reductie rivier-cruises aan de orde. Naar aanleiding hiervan is in de ambtelijke 

werkgroep Toerisme de (nog vertrouwelijke) impactanalyse gedeeld. De 

verantwoordelijke wethouder in Amsterdam (van Buuren) zal op korte termijn 

met de wethouders uit Zaanstad, Haarlem en Velsen een overleg hebben op 

basis van de bevindingen van deze impactanalyse. (met als concrete vraag: 

herkent u zich in het beeld dat er zeker in de piekmaanden geen 

uitwijkmogelijkheden in de regio zijn). Deze input kan de wethouder meenemen 

in de verdere besprekingen hierover in het Amsterdams College en de Raad.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om:  

a) Kennis te nemen van de vertrouwelijke impactanalyse en het 

voorgestelde proces.  

 

Almere-Lelystad heeft kennisgenomen van de vertrouwelijke impactanalyse en merkt 

hierbij op dat er in Flevoland nog ruimte is voor riviercruises. Enerzijds gaat het over het 

brengen van consumenten en anderzijds over onderhoud en overwintering. Wel is voor de 

provincie vervuiling nog een discussiepunt. Daarom is het belangrijk om in een breder 

gezelschap hierover in gesprek te blijven. Er wordt afgewacht hoe de situatie zich ontwikkelt 



 

 

in Amsterdam met betrekking tot dit thema. Almere-Lelystad wil ook een gesprek met de 

Amsterdamse wethouder hierover. 

 

Zaanstreek-Waterland geeft aan dat het goed is om aangehaakt te blijven en spreekt uit 

dat het een goede ontwikkeling is dat de Amsterdamse wethouder met de regio in gesprek 

gaat. Gasten van riviercruises bezoeken immers ook de regio, dus het veranderen van beleid 

ten aanzien van riviercruises door de gemeente Amsterdam heeft ook invloed op de regio.  

Wel merkt Zaanstreek-Waterland op dat er was afgesproken dat er in een eerder stadium 

meer afstemming had moeten zijn met de regio, zodat dit meegenomen had kunnen 

worden in het adviesrapport. En betreurt het dat dit niet eerder is gebeurd.  

 

Amsterdam geeft aan dat dit geen lichtzinnig proces is geweest en dat er eerst een analyse 

is gemaakt van de scenario’s in Amsterdam. Nu zal er ook een analyse gemaakt moeten 

worden van de effecten in de regio. Tegelijkertijd geeft Amsterdam aan dat de 

besluitvorming uiteindelijk bij de Amsterdamse gemeenteraad ligt.   

Daarnaast doet Amsterdam een oproep om, bestuurlijk dan wel ambtelijk, input te leveren 

welke concrete gevolgen dit heeft voor de regio. Zodat ook dit meegenomen kan worden.  

 

Zaanstreek-Waterland geeft aan dat Amsterdam zich bewust moet zijn van de 

verantwoordelijkheid voor effecten in de regio. We maken deel uit van hetzelfde systeem. 

De situatie in de (deel-)regio’s is niet eenduidig. Dat maakt het lastig. 

Er moet meer concreet duidelijk worden over de verschillende belangen en verlangen in de 

regio. Daar is meer scherpte nodig.  

 

Het BO concludeert dat het goed is dat de Amsterdamse wethouder Van Buuren gesprekken 

voert met collega’s in de regio en de uitkomsten van die gesprekken meeneemt richting de 

Amsterdamse gemeenteraad. Zodat de regio goed aangehaakt blijft en er meer 

duidelijkheid wordt gecreëerd rondom dit dossier.  

 

 

4. Bedrijventerreinstrategie (4a, 4b) 

Voortbordurende op de in het BO van juni jl. vastgelegde redeneerlijnen is de 

bedrijventerreinstrategie verder uitgewerkt met afspraken en een 

uitvoeringsprogramma. Doel van deze bedrijventerreinstrategie is en blijft het 

op MRA schaal bevorderen van ‘voldoende ruimte voor economie’. Zoals uit de 



 

 

strategie nadrukkelijk blijkt, zijn hiervoor verschillende mogelijkheden. De 

strategie legt hierbij een sterk accent op het beter benutten van de bestaande 

locaties. Naast bescherming bestaande voorraad, toekomstbestendig maken 

van de voorraad, intensivering van het ruimtegebruik, betere benutting van het 

stedelijk gebied en selectieve uitgifte zullen echter ook nieuwe plannen nodig 

zijn voor de oplossing. Het is evident dat per deelregio/gemeente de aanpak kan 

en zal verschillen.   

 

De vastgestelde bedrijventerreinstrategie wordt ook onderdeel van NOVEX-

MRA, en op basis van deze Strategie streven we ook naar afspraken met het 

ministerie EZK  in het kader van het vastgestelde rijksbeleid ‘Ruimte voor 

Economie’ (te beginnen met financiële bijdragen in een aantal pilots 

intensivering bedrijventerreinen).  

 

Om vaart te kunnen maken met het realiseren van ‘voldoende ruimte voor 

economie’ en de Bedrijvenstrategie duidelijke te kunnen positioneren in 

NOVEX-MRA is het wenselijk dat de gemeenten en provincies deze 

Bedrijventerreinstrategie onderschrijven en onderdeel maken van het ruimtelijk 

debat in de gemeenten en deelregio’s. In het DO is het voorstel gedaan om na 

instemming door het BO Economie van deze Bedrijventerreinenstrategie deze 

nog niet voor te leggen ter onderschrijving aan de colleges, maar louter te 

gebruiken als input voor NOVEX-MRA, om in een later stadium het totaalpakket 

vanuit NOVEX MRA voor te leggen aan de colleges. De bestuurlijk trekkers 

Plabeka (waarbinnen deze Bedrijvenstrategie valt) hebben aangegeven juist wel 

waarde te hechten aan het voorgestelde proces, zoals hieronder in beslispunt 3  

is geformuleerd.  

 

Het BO Economie wordt gevraagd om: 
1.  In te stemmen met de bijgevoegde Bedrijventerreinenstrategie 

MRA, inclusief het daarin opgenomen programma van zes elkaar 
versterkende lijnen en bijbehorende afspraken, als basis voor de 
oplossingen die we de komende jaren willen vinden en tevens te 
onderschrijven dat: 

• de tekorten aan bedrijventerreinen voor alle deelregio’s en 

gemeenten van de MRA de balans tussen de beoogde groei in 

inwoners en beroepsbevolking in gevaar brengt, en dat 



 

 

samenwerking van gemeenten en provincies nodig en urgent is 

om de beste oplossingen te vinden voor deze nieuwe situatie; 

• een inzet op alle lijnen van de strategie nodig is; dat naast 

bescherming bestaande voorraad, toekomstbestendig maken 

van de voorraad , intensivering van het ruimtegebruik, betere 

benutting van het stedelijk gebied en selectieve uitgifte ook 

nieuwe plannen nodig zijn voor de oplossing; 

• de Bedrijventerreinenstrategie MRA constructieve oplossingen 

biedt mits gemeenten en provincies bereid zijn om daar vanuit 

hun eigen inzet op economische zaken, kaderstellende rol, RO 

bevoegdheid en verantwoordelijkheid uitvoering aan te geven; 
2. In te stemmen met de inbreng van de Bedrijventerreinenstrategie MRA als 

bouwsteen in de (bestuurlijke) trajecten en daarmee openbaar te maken: 
Omgevingsverordening Noord-Holland, Nieuw Economisch Beleid 
Flevoland, ruimtelijk voorstellen van de provincies, NOVEX MRA (inclusief 
BOL en BO MIRT) en MRA Agenda 2024-2028; 

3.  In te stemmen met het aanbieden van de Bedrijventerreinenstrategie MRA 
aan de colleges van B&W en GS met het verzoek om deze; 
a)  te bespreken in de colleges (bijvoorbeeld via een road show of 

themaberaad) en;  
b)  te onderschrijven als ontwikkelingsrichting ten behoeve van de 

NOVEX MRA, Omgevingsverordening Noord-Holland, Nieuw 
Economisch Beleid Flevoland, ruimtelijk voorstellen van de 
provincies en MRA Agenda 2024-2028; 

4. In te stemmen met de regievoering op de uitwerking van de 
Bedrijventerreinenstrategie MRA door de inzet van een halve fte vanuit de 
MRA Directie te continueren en een budget van 50.000 euro beschikbaar te 
stellen voor 2024. 

 

Provincie Flevoland onderschrijft deze bedrijventerreinenstrategie, maar merkt daarbij op 

dat het geen vanzelfsprekendheid is dat Flevoland de enige plek is waar ruimte is voor 

nieuwe plannen. Ook in Flevoland blijft de provincie in gesprek met Flevolandse gemeenten 

over wat waar mogelijk is.  

Zaanstreek-Waterland merkt op dat ook in Noord-Holland de ruimte zeer beperkt is.  

 

Vanuit Almere-Lelystad wordt opgemerkt dat het van belang is dat er voortdurend getoetst 

wordt wat de meest toegevoegde waarde heeft, dus ook bij nieuwe plannen moet er 

gekeken worden naar de toegevoegde waarde voor de sociaal-maatschappelijke effecten. 



 

 

Daarnaast hangt de vraag om ruimte sterk samen met wonen en bereikbaarheid, dus dit 

vraagt om een constructieve, collectieve aanpak en een gedragen product.  

 

Gooi- en Vechtstreek is zeer content met het stuk dat er nu ligt, omdat ruimte creëren voor 

werk vaak heel lastig blijkt. Dus graag inbrengen in het college.  

 

Ook Amstelland-Meerlanden geeft aan dat het van belang is om de ruimte voor werk te 

blijven beschermen. Met name ook de hoge milieucategorieën, we hebben immers ruimte 

nodig voor dit soort type bedrijven en we moeten hier zuinig op zijn. Daarnaast hebben we 

veel ambities geformuleerd op het gebied van circulaire economie. Maar als we geen ruimte 

blijven behouden voor bedrijven in hoge milieucategorieën wordt de winst die we boeken in 

de transitie naar circulariteit weer teniet gedaan.  

 

Zuid-Kennemerland vult hierop aan dat het belangrijk is dat er een koppeling wordt 

gemaakt tussen de circulaire ambities en de randvoorwaarden die hiervoor nodig zijn. En 

doet de oproep om hierover ook iets op te nemen in de nieuwe MRA agenda.  

 

Almere-Lelystad geeft ook complimenten voor het document. Alles wat we doen heeft 

effect op de netwerkcongestie. Dus het oplossen daarvan ins wel een voorwaardelijkheid in 

de regio Almere-Lelystad. 

 

Provincie Noord-Holland benadrukt dat de ruimtelijke aandacht voor de economie 

belangrijk is en Zuid Kennemerland brengt in dat we onze rol in dit onderwerp borgen in de 

MRA Agenda 2024-2028. 

 

 

Het BO stemt in met de beslispunten en onderschrijft deze bedrijventerreinenstrategie.  

Met daarbij de opmerking om een onbedoelde alinea over Zaanstad te verwijderen. 

Advies is om dit in de colleges te bespreken en te laten onderschrijven. 

 

 

5. Jaarplan 2024 Board (bijlage 5a,5b) 

In het laatste DO en BO is uitvoerig gesproken over de verkenning naar de 

samenwerking Board-ROM InWest. In het BO van 13 oktober jl. is gekozen voor 

scenario 2 uit deze verkenning. Dit scenario heeft gevolgen voor de werkwijze 



 

 

en activiteiten van de Board. Om de implementatie hiervan zorgvuldig te 

kunnen laten plaatsvinden, is met de Board en ROM InWest afgesproken dat zij 

uiterlijk in het tweede kwartaal van 2024 een stappenplan voorleggen aan het 

Platform Economie (hierin moet ook de wijze afstemming/samenwerking met 

Horizon, Board-Utrecht en de Boards Flevoland en Utrecht zijn opgenomen). 

Voor 2024 wordt voorgesteld om de financiële bijdrage van de MRA in de 

organisatiekosten op gelijk niveau (+ indexering) van de voorafgaande jaren te 

houden. Dit biedt de Board de mogelijkheden om op verantwoorde wijze de 

transitie naar de situatie per 1 januari 2025 te maken. De bijdrage is gebaseerd 

op bijgevoegd jaarplan (bijlage 5a).  

Bijgevoegd de eindversie Verkenning Samenwerking ROM InWest – Amsterdam 

Economic Board van het bureau Bureau Birch ter kennisname (bijlage 5b). 

 

In bijgevoegd jaarplan worden de werkzaamheden/activiteiten 2024 

beschreven.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) Kennis te nemen van het Jaarplan 2024 van de Amsterdam Economic 

Board (bijlage 5a) 

b) In te stemmen met een MRA bijdrage ad  € 1.790.000 aan de Amsterdam 

Economic Board voor het jaar 2024 

 

 

Nina Tellegen geeft een toelichting op dit agendapunt. Waarbij wordt toegelicht dat 

komend jaar gezien kan worden als overgangsjaar richting de nieuwe samenwerking tussen 

ROMinwest en de Amsterdam Economic Board.  

 

Het BO merkt hierbij op dat de samenwerking tussen de overige ROM’s (Horizon Flevoland 

en ROM regio Utrecht) en Economic Board’s (Economic Board Flevoland en Economic Board 

Utrecht) ook goed geborgd moet zijn.  

 

Het BO stemt in met de beslispunten.  

 

 

 



 

 

6. Kunst, Cultuur en Erfgoed (bijlage 6) 

Bijgevoegd een notitie van de kwartiermaker Kunst, Cultuur en Erfgoed. Hierin 

wordt gevraagd om dit onderwerp weer een volwaardige plak in de MRA 

Agenda te geven, onderdeel te laten zijn van de werkzaamheden en 

besprekingen in het platform Economie en vanuit de platform economie 

begroting voor 2024 middelen te reserveren. Dit ook omdat de MRA inmiddels 

één van de 15 cultuurregio’s van het Rijk is, waarvoor vermoedelijk ook 

rijksmiddelen beschikbaar komen.  

 

Vanuit het secretariaat van het platform wordt opgemerkt dat dit verzoek ten 

aanzien van een plek in de nieuwe agenda via de inbreng van het Platform 

Economie al is gebeurd. Maar op de begroting 2024 zijn nog geen middelen voor 

kunst&cultuur gereserveerd. Dit zou alleen kunnen door op andere posten te 

korten of een incidentele bijdrage via de post ‘urgente projecten’.  

Voorstel is om in 2024 – op basis van het nieuwe werkprogramma 2024-2028 en 

in relatie tot de rijksmiddelen –met een concreet voorstel t.a.v. de financiering 

te komen, inclusief mogelijke herschikking begroting. In dit programma moeten 

ook werkafspraken opgenomen worden t.a.v. de relatie tussen de bestuurlijk 

kopgroep Kunst, Cultuur & Erfgoed en het BO Economie. 

 

 

 

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) In te stemmen met het voorstel om het programma kunst, cultuur & 

erfgoed weer onderdeel te laten zijn van het werkplan 2024 Platform 

Economie 

b) Om op basis van een nieuw werkprogramma Kunst, Cultuur en Erfgoed 

2024-2028 in 2024 concreet te besluiten over mogelijke (meerjarige) 

financiële bijdragen 

 

Amstelland-Meerlanden laat weten het een goed idee te vinden dat dit programma weer 

een plek krijgt binnen het platform Economie.  

 



 

 

Het BO stelt voor om eerst het concrete plan van de werkgroep KCE af te wachten en de 

mogelijke financiering uit Den Haag af te wachten voordat  een besluit over een MRA 

budget voor KCE wordt genomen.  

 

Amsterdam zegt dat Kunst, cultuur en erfgoed een onderdeel is van de brede welvaart. 

 

Het BO stemt in met beslispunt 6a en bovengenoemd voorstel om op een later moment een 

besluit te nemen over het toekennen van budget.  

 

 

7. Preventie en gezondheidszorg (bijlage 7) 

Het MRA bestuur heeft opdracht gegeven tot acties op het gebied van 

gezondheid (preventie) en zorg. Om zicht te krijgen op waar met name de 

meerwaarde van een MRA aanpak zou kunnen liggen, wordt een onderzoek 

uitgevoerd, met als eindproduct een handelingsperspectief. Aan de platforms 

wordt gevraagd welke raakvlakken zij zien met hun domein. In het ambtelijke 

overleg is geconstateerd dat de raakvlakken beperkt zijn (wellicht 

innovatiebeleid, en zeker arbeidsmarktbeleid). Maar tegelijkertijd hebben de 

leden AO Economie aangegeven, dat als in MRA-verband preventie een serieus 

onderwerp wordt dit ook een nieuw ambtelijk netwerk vraagt.  

 

Aan het BO Economie wordt gevraagd om:  

a) kennis te nemen van de aanvraag voor het aanjaagbudget gezondheid 

en preventie bij MRA bestuur (bijlage 8a, 8b en 8c) en het besluit van 

MRA bestuur dd 6 oktober 2023 om:  

a. De aanvraag voor bijdrage aan het preventie netwerk (bijlage 3) 

beschikbaar te stellen 

b. De aanvraag voor MRA-handelingsperspectief (bijlage 2) 

beschikbaar te stellen, maar daarbij wel eerst te toetsen bij de 

drie platforms of zij een connectie zien vanuit thema’s uit hun 

platform met het onderwerp preventie  

b) Te constateren dat de thema’s innovatiebeleid en onderwijs-

arbeidsmarkt vanuit het platform economie een connectie hebben met 

preventie van vraag naar zorg, en geeft eventuele extra 



 

 

aandachtspunten mee voor het MRA handelingsperspectief voor 

preventie van vraag naar zorg 

c) Te constateren dat op basis van het op te stellen Handelingsperspectief 

het platform Economie zijn inzet hierop later zal bepalen.  

 

Het BO Economie ziet in beperkte mate raakvlakken tussen dit thema en het platform 

Economie en constateert dat alleen op het gebied van innovatiebeleid en onderwijs-

arbeidsmarkt er een connectie is met het platform Economie. Desalniettemin erkent het BO 

dat er vanuit het MRA bestuur een bijdrage is toegezegd voor een verkenning.  

 

Het BO stemt in met de beslispunten en zal op een later moment zijn inzet bepalen aan de 

hand van het nog op te stellen handelingsperspectief.  

 

  

Rondvraag en sluiting 

 

Het BO bedankt Nina Tellegen voor haar inzet.  

 

Almere-Lelystad dankt Hilversum voor het organiseren van dit BO op locatie, met het 

verzoek aan de MRA-directie om dit vaker zo te doen. 

 

Zaanstreek-Waterland stelt voor om het volgend BO te organiseren bij Mainstage.  

Het BO stemt hiermee in.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


